
 

 

Protokoll 

Emne:             Bergen CK styremøte 
Dato og tid:     Onsdag 22. februar kl. 18.30– 21.10 
Sted:               Gamle NRK-Bygget + Teams 
Deltakere:       Stein Arne Hammersland, Nils Olaf Solberg (DL), Hans Petter Vestre, Ståle Theimann, 
                        Marit Sælemyr (referent) 
Fravær:           Stig Otto Berntsen, Eli Iren Gule, Ann Hege Brustad og Sverre Kristoffer Jensen 
                      
Neste møte     Årsmøtet 14. mars kl. 18 
Sted:               Idrettens Hus 
 
Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling, - saker til eventuelt  
2. Orientering fra leder  
3. Orientering fra daglig leder  
4. Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 25.1.23 
5. Status utvalgene  

a. SU status 
i. Status ryttere 
ii. Konkurransefellesskap med Asker CK 
iii. Samarbeid med Bergen MTB 
iv. Trenerkurs 

b. Veteran: Status aktivitet 
c. Idretten skaper sjanser – status 
d. Skole: Samarbeid med Sykkelkids om lavterskelritt 
e. Ritt – status organisering 

i. Bergen – Voss 
ii. Status aktive ritt: Bergen ritthelg og Bontveit tempo 
iii. Nye konsepter for rekruttering av masters? – Stig Otto 
v. Gjenopplive Klosterrittet og Jentetråkken? 
vi. Stasjonærvaktkurs 

6. Klubbdrift og utvikling  
i. Sjekkliste årsmøte 
ii. Foreløpig årsregnskap 
iii. Foreløpig årsmelding 
iv. Budsjett 2023 
v. Deltagelse regionsting (16. Mars) 
vi. Deltagelse fellesmøte NCF (18. Mars) 
vii. Klubbens digitale profil 

7. Eventuelt  
 
Sak 1 Godkjenning av innkalling, saker til eventuelt 
 Innkallingen godkjent 
 Saker til eventuelt: Ingen 
 
Sak 2 Orientering fra leder 

• Stein Arne hatt dialog med med Geir Iden; 



  - Regionen ansvarlig for UM i 2024 – planlegging i oppstartsfasen. 
- Iden kjent med at Bergen CK og Bergen MTB inngår samarbeid om terrengtrening for 
ungdom. 

• Sykkelområdet ved Fysak på Slettebakken er borte. Stein Arne sjekker med kommunen om det 
er planer for gjenopprettelse eller evt. tilrettelegge tilsvarende et annet sted. 

 
Sak 3 Orientering fra daglig leder  

Økonomi 
Regnskapet 2022: 
Bergen – Voss viser seg, i fbm gjennomgang av regnskap/åraavslutning, å ha gått med et 
underskudd på 52.000. Pr i dag ser resultatet for 2022 ut til å ende på mellom 500.000 og 600.000 i 
underskudd. Endelig regnskap legges fram i forkant av årsmøtet. 
 
Budsjett 2023 – under arbeid 

• Antall påmeldinger til Bergen Voss slår direkte ut på tallene – vi legger budsjettet på en  
noe optimistisk, men ikke urealistisk deltakermasse på 1.500. 

• 100’000 mer i mva-kompensasjon enn i 2022 
• Idretten Skaper Sjanser 750.000 
• Kan vi utnytte spinningsalen til å skape inntekter? 

 
Medlemsflyt 
Etter at krav for medlemskontinger ble sendt ut (12.01.2023) ut har 47 medlemmer meldt seg ut. Pr. 
dags dato har vi 297 medlemmer, hvorav 1 nyinnmeldt. Det er mange år siden sist Bergen CK 
hadde færre enn 300 medlemmer. 

 
Sak 4 Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 25.1.23 
           Se tabell i bunnen av dokumentet. 
 
Sak 5 Status utvalgene  

a. SU: Status aktivitet (Landevei/terreng) 
i. Status ryttere – ikke behandlet i møtet 
ii. Konkurransefellesskap med Asker CK: Bergen CK har gjort vår del av papirarbeidet. 

Hans Petter sjekker om Asker har sendt inn registrering av laget til NCF. 
                           Lerøy sponser drakter med kr. 5000.  
                           Øyvind Lukkedal og Tamas samarbeider om søknader på ritt i utlandet. 

Drakter – SAH vil be BioRacer om å åpne nettbutikken for bestilling av terrengbekledning 
iii.    Samarbeid med Bergen MTB 

   Det har vært avholdt et møte med sentrale medlemmer i Bergen MTB klubb, der det ble      
besluttet å inngå et samarbeid, samt å avholde et foreldremøte. 
Foreldremøtet ble gjennomført 20. februar med ca 20 foreldre til stede (noen via teams). 
Tirsdagstreningene flyttes til mandager (fra etter vinterferien) og vil bli ledet av trenere i 
Bergen MTB klubb. Foreldregruppen vil i tillegg administrere og videreføre treningene på 
torsdager. 

                   iv.Trenerkurs – avholdes i regi av NCF og regionen hvis mange nok deltakere. Vi foreslår dato. 
 

b. Veteran: Status aktivitet  
Veteranspinningen går sin gang. Noen har også fellestreninger ute i helgene. 

 
c.  Idretten skaper sjanser: Status aktiviteter  

Samarbeidsavtale mellom ISS og Bergen CK under utarbeidelse. 
Bjørgvin Fengsel ønsker å videreføre samarbeide med klubben, men har ikke overtidsmidler til 
sine ansatte. -Jobber med sesongplan inkl. deltakelse i lokale turritt. 
 

            d.      Rekruttering/Sykkeldag på Storetveitmarken i samarbeid med SykkelKids 
Gjennomføre i terrengtreningstiden en mandag eller torsdag rett etter påske med mål om å 
rekruttere til terrengtreningene og få nye inkludert før ferien. Gjenta rett etter skoleferien, evt. 
også to ganger før ferien og to etter. 

   - Foreldre bistå             



                        - Markedsføres via Sykkelkids, Bergen CK’s kanaler samt «jungeltelegrafen» 
 

 
 

 Ritt: Status organisering  
i. Bergen-Voss  

Pr. dags dato har vi 973 påmeldte til årets ritt. Neste prisjustering er 1. mars og vi forventer 
en del nye påmeldinger før da. 
Forberedelser til arrangementet er godt i gang. NOS har hatt møter med Visit Voss, Voss 
Sentrum og et nytt møte med Fleischers hotell. Fleischers ønsker samarbeid om 
matservering, dusjing, transportpunkt m.v. Beslutning tas senere. 
 

ii. Status aktive ritt.  
• Bergen ritthelg 13. – 14. mai 

Hans Petter og Torbjørn hatt møte med Nordhordland CK om samarbeid med 
fellesstart i løypen til Nordhordland Rundt, samme dag som turrittet går. Nytt møte 
planlagt med Nils Olaf også. Arrangementet planlegges med Fanafjellet Opp og et 
gateritt/criterium, evt. på Eikåsbanen i tillegg til den lange fellesstarten. 

• Bontveit tempo – tirsdag 29. august 
iii. Nye konsepter for rekruttering av masters? Stig Otto Berntsen jobber med saken 
iv. Gjenopplive Klosterrittet og Jentetråkken 

• Klosterrittet – vi vil sjekke om et samarbeid med Bergen MTB klubb er aktuelt 
• Jentetråkken – venter på tilbakemelding fra Stig Otto 

v. Stasjonærvaktkurs 
Arrangeres i regi av regionen 

 
Sak 6 Klubbdrift og utvikling  

                 Forberedelser årsmøtet 14. mars 
Styret gjennomgikk sjekklisten for årsmøtet. Valgkomiteen har startet arbeidet.  
Ingen kandidater til æresmedlemskap fremmet.            

                 Klubbens digitale profil 
                              Forslag oversendt fra Varde film er for kostbart. -Må se på enklere varianter. 
             -Fokus på «story telling»/innhold. 
                                    
       Sak 7 Eventuelt        
               Ingen innmeldte saker 
 

 
Aksjonsliste (utførte aksjoner «gråes ut» og fjernes i 2. referat etter utførelse) 
ID Aksjon Ansvarlig Frist Kommentarer 
6 Gjennomgå og sikre politiattester   SB 

EIG 
20.8.2021 18.8: Ny frist 

15.9: I arbeid 
13.10: I arbeid – venter på 
attestene 
7.12: Oversikt under 
utarbeidelse. Sivert 
klargjør for søknader for 
styret 
12.1.22: Styret må også 
søke om attester, ref. e-
post fra Sivert. 
23.2.22: Mangler fortsatt 
noen 
6.4.22: Må følges opp – 
Eli få tilgang  
12.5.22: Pågår, nytt 
system i 
medlemsregisteret 
15.6.2022: Eli jobber med 
saken 
17.8.2022: Samme som 
sist 



19.10.22: Må få oppdatet 
status – hvor mange 
mangler? 
23.11.22: Eli har purret de 
som enda ikke har fått 
ordnet politiattest. 
25.1.23: I arbeid 
22.2.23: som sist 

46 Tiltak for struktur på terrenggruppen SAH asap 23.11.22: Dialog med 
foreldre på gang 
07.12.22: Trenere på 
plass i samarbeid med 
Bergen MTB klubb. 
25.01.23: Det jobbes med 
å få trenere på plass i 
samarbeid med Bergen 
MTB klubb. 
22.2.23: Samarbeid med 
Bergen MTB avtalt – se 
pkt 52 

51 Arrangere skoleritt sammen med Sykkelkids? NOF april/mai -23 25.1.23: NOF avklarer 
med Stian 
22.2.23 Det jobbes med et 
opplegg for dette. 

52 Avklare møte og foreldremøte med Bergen 
MTB 

SAH asap 22.2.23: Avtalt samarbeid, 
treninger hver mandag fra 
etter vinterferien. 
Foreldrene tar ansvar for 
treninger på torsdager. 

53 Sjekke aktuelle arrangementsansvarlige for 
Jentetråkken 2023 

SOB asap 22.2.23: Venter på svar 
fra Stig Otto 

54 Kontakte NCF og regionen vedr. trenerkurs NOS asap 22.2.23: NOF har vært i 
kontakt med NCF – 
arrangeres en helg når vi 
har mange nok deltakere 

55 Sjekke med kommunen om det er planer for 
gjenopprettelse av sykkelområde ved 
Fysak,eller evt. tilrettelegge tilsvarende et 
annet sted. 

SAH 15.3.2023  

56 Sjekke status vedr. registrering av 
konkurransefellesskapet med Asker 

HPW asap  

57 Avklare aktuell dato for trenerkurs med 
regionen/øvrige klubber og kontakte NCF for 
avtale om kurs.  

NOF asap  

 
 


